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Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie Seniorenpartij betreffende Begroting 
2019 

 

 
Aan de fractie Seniorenpartij 

i.a.a. de leden van de Gemeenteraad 
 

Op 25 september 2018 heeft u vragen gesteld over begroting 2019, hierbij ontvangt u onze 

antwoorden: 

 

1 De schuldhulpverlening is een oplopende post in het sociaal domein. Er zou intern gekeken 

worden naar andere mogelijkheden. Is hier al naar gekeken? 

De kosten voor schuldhulpverlening dalen al een aantal jaar. Mocht de vraag betrekking hebben 

op de kosten van bewindvoering dan klopt het dat die nog steeds, zij het steeds langzamer, 

stijgen. En ja, daar hebben we naar gekeken, tot nu toe zonder concrete systeemwijziging. Er zijn 

een aantal gemeenten in Nederland aan het experimenteren, zoals in Groningen en Deventer. 

Daar lopen in hoger beroep rechtszaken tussen de gemeente en bewindvoerders over de 

rechtmatigheid van deze constructies. Die wachten wij af. Daarnaast is een wetswijziging 

aanstaande in het kader van het landelijk actieprogramma brede schuldenaanpak. Zodra de wet 

nieuwe mogelijkheden biedt zullen wij daar gebruik van gaan maken.  

 

2 Verder was er in het verleden ieder kwartaal een Bestuursrapportage over de resultaten in het 

sociaal domein. Om als raad hierin up to date te zijn moet hier weer regelmaat inkomen. Wordt 

hier aan gewerkt? 

De kwartaalfrequentie van de bestuursrapportage over het sociaal domein is éénmalig 

doorbroken. Bedrijfsomstandigheden die zich in het voorjaar van 2018 voordeden, maakten dat 

de rapportages Q1 en Q2 van 2018 moesten worden samengevoegd. Het is ons vaste voornemen 

om de kwartaalfrequentie te handhaven. 

 

3 Evenals resultaten vanuit het sociaal domein ook graag de resultaten vanuit de haven en de 

kooyhaven. Wij willen bekijken waar op bezuinigd kan worden maar hebben van alles weinig 

inzicht. 

De jaarstukken 2017 van Port of Den Helder  komen eind 2018 beschikbaar. De inzet van de 

organisatie van PoDH is deze zomer geheel gericht op het ontwikkelen van het bedrijfsplan. Om 

die reden heeft het college ermee ingestemd dat er geen tussenrapportage over het eerste half 

jaar van 2018 wordt aangeboden. In een nog te plannen informatiebijeenkomst zult u in 

november ook toelichting krijgen op de cijfers. 

 

4 Wat betreft de Kampanje, Bibliotheek, Triade en de Helderse vallei ontvangen allemaal een beste 

subsidie maar bij al deze instellingen komt nog een aparte subsidie voor onderwijszaken. Is dit 

niet dubbel? 

De meeste subsidies zijn opgebouwd uit verschillende doelstellingen waar ook verschillende 

budgetten aan zijn gekoppeld. Zo voert de KopGroep Bibliotheken, naast de taken voortkomend 

uit de reguliere subsidie, een aanvullende taak uit inzake het onderwijsachterstandenbeleid (de 

voor- en vroegschoolse educatie). Verder is de subsidie aan De Helderse Vallei bijvoorbeeld 
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opgebouwd uit verschillende budgetten, het ene gericht op natuur en milieu (mensen bewegen 

tot duurzaa  ha dele  e  het a dere specifiek gericht op o der ijs schoolprogra a’s e  
doorgaande leerlijnen). Kortom, er is geen sprake van dubbele budgetten maar verschillende 

doelstellingen die gefinancierd worden uit verschillende budgetten.    

 

5 De koploper wij blijven het kapitaal vernietiging vinden. Doortrekken stadspark laat dit eerst 

rusten met deze begroting. De koploper kan bewoond worden door anti-kraak zoals in meer 

gebouwen. Gaat hier naar gekeken worden? 

In het onderhandelingstraject om te komen tot een koopsom is rekening gehouden met sloop van 

de Koploper, omdat de gemeente het niet tegen de huidige bestemming c.q. gebruik wenste aan 

te kopen. Dat zou namelijk leiden tot een hogere koopsom.  

Het uitgangspunt om het pand te slopen is als voorwaarde opgenomen in de koop- en 

leveringsovereenkomst. Indien de gemeente besluit hiervan af te wijken, door bijvoorbeeld 

bewoning mogelijk te maken, dan is de gemeente een boete van 25% van de koopsom 

erschuldigd aa  de erkoper, zij de € 5. ,--. Uitstel van sloop is dus (financieel) niet 

wenselijk.  

 

6 Verder wij zijn uiteraard voor het toerisme maar hier graag ook de resultaten van. En dit geld ook 

voor de strandexploitatie. Wij willen graag meedenken maar willen dan ook de resultaten zien 

De resultaten van de stichting Strandexploitatie zijn dit strandseizoen goed zichtbaar geweest in 

het voorkomen van onveilige situaties, het schone strand en de reddingsposten. Niet voor niets 

was het Helderse strand dit jaar het schoonste strand van Noord-Holland.  

 

7 PoDH waar blijft het bedrijfsplan ? Met de komende bezuinigingen in het verschiet loopt de 

gemeente niet het risico dat een eventuele lening voor de PoDH niet terug betaald kan worden? 

Uw vraag is behandeld en beantwoord in de raadscommissie van 1 oktober jl. 

 

Verder hebben de seniorenpartij gedacht hoe kan je evenredig bezuinigingen dat is de kaasschaaf 

methode. In elk programma evenredige bezuinigingen . De ruimtevragers van 1.500.000 nog eens 

een keer tegen het licht houden. 

Door het college is in navolging van de hoofdlijnen van het coalitieakkoord over de verdeling van de 

bezuinigingen gesproken. Daarbij is vastgesteld dat so ige progra a’s au elijks erdere 
bezuinigingen kunnen dragen waarbij de afspraken in het coalitieakkoord worden aangetast. Zo is 

een van de uitgangspunten van het coalitieakkoord om de middelen voor nieuw perspectief 

structureel te regelen en gratis parkeren te blijven faciliteren. Bij een kaasschaafmethode leidt dit tot 

strijd et deze uitga gspu te . Bij so ige progra a’s is sprake a  dekki g uit heffi ge , zoals 
bouwleges, rioolheffing en afvalstoffenheffing. Ook dan leidt een kaasschaafmethode niet tot 

evenredige bezuinigingen. Daarom is vooral de verdeling 75% voor het Sociaal Domein en 25% voor 

de rest van de begroting gehanteerd bij het zoeken naar mogelijkheden van (aanvullende) 

bezuinigingen. 

De rui te ragers a  € .5 .  orde  i derdaad nog tegen het licht gehouden door het college 

waarbij ook het tempo van invulling van de ruimtevragers er een is om  in ieder geval tijdelijk invulling 

te geven aan het nog bestaande begrotingstekort. 
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Wij vertrouwen erop u met vorenstaande voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Den Helder, 2 oktober 2018 
 
 

Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 

 

 

burgemeester 

Koen Schuiling  
  

 

secretaris 

Robert Reus  
  


